
KOLIKO STILA IMAJU ESTRADNE ZVIJEZDE?
, poslao Administrator
Nedjelja, 15 Oktobar 2006

U mnogim stampanim medijima u BH u posljednje vrijeme mogu se procitati komentari, i to najcesce negativni, o tome
koliko domace estradne zvijezde, pjevaci i pjevacice, posvecuju paznje svome stajlingu.

Iako je neosporno da je vizuelni utisak na sceni itekako bitan, ako ne i najbitniji poslije vokalnih sposobnosti, jos uvijek su
na nasoj estradi odjeca i scenski izgled pomalo u drugom planu. 

Vecina estradnjaka najvise vjeruje svome ukusu i upucenosti u modne trendove, i garderobu biraju prema vlastitom
nahodjenju. Posljedice takve slobodne procjene vrlo cesto znaju biti «fatalne» po njihov izgled na sceni. 



Ipak, u posljednje vrijeme sve je vise prisutan trend, a narocito kad su u pitanju pjevacice, da se savjeti traze od
profesionalnih stilista. Iako je to za svaku pohvalu, problem je sto se vrlo malo ljudi bavi ovim poslom, tako da na kraju
ista osoba osmisljava izgled vise pjevaca i pjevacica. Naravno, rezultat toga je da svi oni opet na kraju izgledaju manje-
vise jednako obuceni, a nerijetko se desava i da isti komad garderobe vidimo na nekoliko osoba u kratkom vremenskom
razmaku. Osim toga, kao sto se to dogadja i u muzici, tako se i u vizuelnom smislu brisu granice izme�u tipicnog
folkerskog imidza i imidza nesto modernijih pop/rock predstavnika. Situacija je vrlo slicna na estradnoj sceni cijele ex-
Jugoslavije, iako sa neznatnim razlikama i rijetkim izuzecima koji se drze osnovnog stilskog pravila "manje je vise". 
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